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 PROTOKÓŁ NR 25/2013 
Z POSIEDZENIA 

KOMISJI ROLNICTWA, LEŚNICTWA I OCHRONY ŚRODOWISKA 
RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO 

z dnia 19 września 2013r. 
 
W posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, które odbyło się w dniu 19 
września 2013r. w Salce Sesyjnej Starostwa Powiatowego Nowym Tomyślu udział wzięli 
członkowie Komisji oraz zaproszeni goście: Tomasz Szulc – Wicestarosta Nowotomyski, Janusz 
Daszkiewicz – Skarbnik Powiatu, Przedstawiciele Gmin Powiatu Nowotomyskiego oraz Pan 
Krzysztof Szurkowski – Przewodniczący Zarządu Gminnej Spółki Wodnej w Opalenicy.  
Na posiedzeniu nieobecny był członek Komisji Józef Ast. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 
Przewodniczący powitał wszystkich członków Komisji oraz zaproszonych gości, następnie 
odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Informacje i wymiana doświadczeń po wprowadzeniu ustawy o zmianie ustawy o 
utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Spotkanie z przedstawicielami Gmin z 
terenu Powiatu. 

2. Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu. 
3. Wnioski i opinie Komisji. Sprawy różne. 

 
Przewodniczący zapytał czy do porządku obrad są jakieś uwagi? Uwag nie było. 
Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie. 
Wszyscy członkowie Komisji głosowali „za” jego przyjęciem. 
 

Przewodniczący  poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu Komisji uczestniczy Pan 
Krzysztof Szurkowski Przewodniczący Zarządu Gminnej Spółki Wodnej w Opalenicy i zapytał 
członków komisji, czy wyrażają zgodę, aby Pan Szurkowski przedstawił funkcjonowanie Spółki 
wodnej i problemów z tym związanych. 
Przewodniczący zapytał kto jest „za” przedmiotowym wnioskiem? 
„za” – 4 głosy 

Przewodniczący oddał głos Panu Szurkowskiemu. 
 

Krzysztof Szurkowski - Przewodniczący Zarządu Gminnej Spółki Wodnej w 
Opalenicy – Od kilku lat gminne Spółki mają prawo otrzymywać dotację od Marszałka, 
Wojewody, pośrednio od Starosty, Wójta czy Burmistrza. Sejmik Województwa Wielkopolskiego 
przyjął stawkę 19zł, która każdego roku jest podwyższana o 1zł. Na ten rok było to min. 23zł. W 
tym roku otrzymaliśmy symboliczną kwotę 1160zł, natomiast od Burmistrza Opalenicy nie 
otrzymaliśmy żadnej dotacji. Kwota 21 100zł, o którą występowaliśmy powoduje, że ściągamy 
na teren naszej gminy 64tys. zł w gotówce. Dla naszej spółki gminnej są to olbrzymie pieniądze. 
W związku z tym, że teraz jest okres, gdzie jednostki budżetowe przygotowują się do ustalania 
budżetu, zwracam się z prośbą do Starosty jak również do Burmistrza Opalenicy o to, aby w 
przyszłym roku nie zapomnieć o naszej spółce. Bez tych pieniędzy spółce trudno jest 
funkcjonować. W roku 2012 na 160 km zrobiliśmy niespełna 57km rowów na terenie gminy za 
kwotę 197 tys. zł. Od tego roku Spółka posiada drugą maszynę. Nasza spółka tworzy nieformalne 
zespoły-związki Spółek (Bonikowo, Wolsztyn). Stajemy wspólnie do przetargów, żeby mieć 
szanse na wykonywanie naszych zadań. Dlatego prosimy o jakiekolwiek pieniądze. Wysłaliśmy 
do sąsiednich gmin ofertę ze zdjęciami i z zakresem usług świadczonych przez spółkę niestety 
nie dostaliśmy żadnej odpowiedzi. Związek Spółek Wodnych robił 6-8km rowów my natomiast 
zrobiliśmy 40km za te same pieniądze, więc to pokazuje, że lokalnie wychodzi to taniej. Pojawia 
się coraz większy problem ponieważ Opalenica rozszerza się jako miasto w sensie zabudowy. 
Spółka wodna jest powołana do pracy na gruntach rolnych, a wszystkie awarie, które mają 
miejsce w Opalenicy wykonuje nasza Spółka. 
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 Przewodniczący zapytał czy są  pytania lub uwagi? 
 
 Skarbnik – Na spółki wodne w budżecie są pieniądze, z tym że aplikują o te pieniądze 
także inne spółki. W związku z tym, nie możemy zadeklarować, że akurat dana spółka w 
Opalenicy, te pieniądze otrzyma.  
 
 Członek Komisji Maria Galas – Uchwała w sprawie udzielania dotacji z budżetu 
Powiatu Nowotomyskiego spółkom wodnym i jej rozliczenia z 27 czerwca 2012r stanowi o 
równości prawa. Ta uchwała daje szanse każdej spółce wodnej, która się zgłosi w momencie 
ogłoszenia naboru w konkursie. Nie mamy jeszcze rozliczenia za ten rok. Były wydzielone środki 
budżetowe na 2013 rok i zgłosiło się kilka spółek wodnych. Komisja do tego powołana dokonała 
oceny tych wniosków, a naszym zadaniem jako radnych jest uchwalenie budżetu w tym zakresie. 
 Przewodniczący podziękował Panu Szurkowskiemu za przedstawienie problemu 
następnie przeszedł do planowanego porządku obrad i poprosił przedstawicieli gmin o 
przedstawienie sytuacji po wprowadzeniu zmian do ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 
w gminach. 
 
 Piotr Długosz – Burmistrz Miasta i Gminy Lwówek - Przetarg wygrał Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Lwówku. Przyjęto 2337 deklaracji, obejmujących 8538 mieszkańców. 
Przyjęte deklaracje osób segregujących śmieci to 4 500, natomiast deklaracje osób, które nie 
segregują śmieci złożono w ilości 4 000. Kwota za odbiór odpadów segregowanych wynosi 
5,50zł natomiast za odpady niesegregowane 7,50zł. Od przyszłego roku planowane kwoty to 7zł 
za śmieci segregowane i 14 zł za śmieci niesegregowane. System odbioru śmieci zorganizowany 
jest tak jak ustawa przewiduje, czyli śmieci zmieszane odbierane są dwa razy w miesiącu, śmieci 
posegregowane raz na miesiąc. Posiadamy Punkt Selektywnego Odbioru Śmieci, który 
funkcjonuje od wtorku do soboty. Największym mankamentem dla Gminy jest ściągnięcie 
należności od ok. 150 gospodarstw domowych.  
Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było. 
 
 Piotr Grajzer – Gmina Opalenica – Gmina Opalenica należy do Związku 
Międzygminnego Sołectw. Przetarg na terenie gminy wygrało Przedsiębiorstwo Dombud, które 
odbiera śmieci zmieszane dwa razy w miesiącu, natomiast śmieci segregowane raz w miesiącu. 
Odbiera również wielkogabaryty i sprzęt elektryczny. Nie mamy żadnych zastrzeżeń co do 
działalności przedsiębiorstwa. Problemem dla gminy jest na pewno brak Punktu Selektywnej 
Zbiórki Odpadów Komunalnych, najbliższy znajduję się w Piotrowie Pierwszym. Gmina 
prowadzi intensywne rozmowy na temat Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. 
Koszt odbioru odpadów posegregowanych to 10zł, natomiast koszt odbioru śmieci zmieszanych 
to 14zł. Każdy mieszkaniec posiada indywidualne konto, dzięki czemu możemy stwierdzić, czy 
opłata wpłynęła, czy też nie. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi?  
 

Wicestarosta – Gdzie przewidywana jest lokalizacja punktu selektywnej zbiórki 
odpadów? 
 

Piotr Grajzer – Gmina Opalenica – Na tą chwilę planowana jest przy ul. Przemysłowej 1 
 

Skarbnik – Jako mieszkaniec Opalenicy chciałbym zauważyć, że niedawno odbyła się 
zbiórka odpadów wielkogabarytowych i przebiegło to bardzo sprawnie, mimo, iż nie posiadamy 
punktu zbiórki tych odpadów. 
 

Adrianna Zielińska - Gmina Nowy Tomyśl – Podjęto 7 uchwał regulujących proces 
wdrażania ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach w zakresie gospodarki 
odpadami. Od Września 2012 roku przeprowadzono szeroko zakrojoną akcję informującą 
mieszkańców o nadchodzących zmianach. Roznoszone były ulotki, wywieszane plakaty, 
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powstała ikonka na stornie internetowej, oraz organizowane były spotkania z mieszkańcami. 
Opracowano wykazy tabelaryczne i załączniki mapowe z podziałem na miasto i 18 sołectw. 
Gminę Nowy Tomyśl podzielono na 2 sektory: I sektor to 12.322 osoby natomiast sektor II to 
12.794 osoby. Dla obu sektorów ogłoszono oddzielne postępowania przetargowe na odbiór i 
zagospodarowanie odpadów komunalnych w okresie od 1.07.2013r do 30.06.2015r. Oba 
przetargi wygrała firma Dombud. 
Łączne miesięczne koszty odbioru odpadów to kwota 107.278,61zł. 
 
Przyjęto  deklaracje o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadów od mieszkańców: 

• z terenu miasta na 14.697 osób zameldowanych deklaracje złożyło 12.407 tj. 84% 
• z terenu wsi na 10.549 osób zameldowanych deklaracje złożyło 8.695 tj. 82%. 

Łącznie, w stosunku do 25.246 zameldowanych na terenie gminy osób, 21.102 osoby wykazały 
jako zamieszkujące i płacące opłatę śmieciową. Stawki za segregowane śmieci to 8zł, za 
niesegregowane to 12zł. Większość osób zgłosiła segregację. 100% segregacji odbywa się w 
obrębie osiedli mieszkaniowych. Jeżeli chodzi o ściągalność opłat nie ma najmniejszych 
problemów z uwagi na to, że Zakład Gospodarki Komunalnej pobiera opłaty, które są zawarte w 
czynszu. Z uwagi na wypływające wnioski o wysokości stawek wdrożyliśmy taki program 
osłonowy, który został przyjęty na ostatniej Sesji dzięki, któremu osoby ubogie będą mogły 
składać do Ośrodka Pomocy Społecznej wnioski o pomoc w postaci pokrywania części lub 
całości opłat w zależności od sytuacji. Na terenie Gminy działa jeden Punkt Selektywnej Zbiórki 
Odpadów Komunalnych na ul. Sczanieckiej w Nowym Tomyślu. Realizacja zadań przez firmę 
wywozową w okresie dwóch miesięcy (lipiec i sierpień) oceniana jest przez mieszkańców 
bardzo różnie – nie ma problemów lub występują sporadycznie w obrębie zabudowy zwartej. 
Natomiast w zabudowie rozproszonej (Szarki, Grubsko, Chojniki, Glinno, Cicha Góra, Nowa 
Róża) zdarzają się sytuacje, że do niektórych gospodarstw firma dociera w terminie 
późniejszym. Przyczyną jest jeszcze słabe rozeznanie terenu przez kierowców śmieciarek. 
Pomimo tego, że Gmina dostarczyła mapy i wykazy, to zdarzają się jeszcze problemy. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było. 
 

Zbigniew Heliński – Sekretarz Gminy Kuślin – Stawki w gminie Kuślin dotyczące 
odbioru śmieci wynoszą 7zł za śmieci segregowane i 10 zł za śmieci niesegregowane. W 
miesiącu kwietniu został przeprowadzony przetarg na odbiór odpadów w wyniku, którego 4 
czerwca podpisana została umowa z przedsiębiorstwem  LS-Plus Sp. z o.o. w Opalenicy. Koszt 
przetargu, który został podpisany na 18 miesięcy wyniósł 480 tys. co daje koszt 26 700zł 
miesięcznie. Pierwsza zbiórka odpadów odbyła się na początku lipca. Opłaty za wywóz odpadów 
są naliczane miesięcznie natomiast pobierane są kwartalnie do 15-ego dnia ostatniego miesiąca, 
każdego kwartału. Dopiero od miesiąca września została zatrudniona osoba, która prowadzi 
księgowość związaną z odpadami śmieciowymi i dlatego też Gmina Kuślin jest na etapie 
sprawdzania, jaki jest procent wpłat w stosunku do złożonych deklaracji. Na podstawie tych 
danych na koniec września będziemy wiedzieć, jakie są koszty kwartalne i czy zostanie podjęta 
decyzja co do zmian związanych z kosztami za wywóz śmieci. Od 1-ego lipca na terenie gminy 
działa Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych przy Zakładzie Obsługi Komunalnej w 
Kuślinie. Podpisaliśmy również umowę z firmą Elektrorecykling z Nowego Tomyśla na wywóz 
odpadów elektrycznych, współpraca przebiega pomyślnie, wszystkie odpady są zbierane w 
terminie. Jedyna obawa jaka występuje to obawa, co do skuteczności ściągania opłat od 
mieszkańców. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było. 
 
 

Marek Orzechowski – Gmina Zbąszyń – Gmina Zbąszyń należy do Związku 
Międzygminnego Sołectw z siedzibą w Czempiniu. Kwoty za wywóz śmieci wynoszą 10zł za 
śmieci segregowane i 14zł za śmieci zmieszane. Wywóz odpadów odbywa się dwa razy w 
miesiącu jeśli chodzi o śmieci zmieszane natomiast raz w miesiącu śmieci segregowane.  Jeśli 
chodzi o Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych trwają prace nad  utworzeniem 
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takiego punktu w Nowym Dworze. Jeśli chodzi o zwolnienia z opłat za gospodarowane 
odpadami związek międzygminny podjął uchwałę o zwolnieniu rodzin wielodzietnych, które 
posiadają powyżej trójki dzieci, niestety przez nadzór prawny Wojewody uchwała ta została 
uchylona. Związek ma możliwość umorzenia zaległości z tytułu zagospodarowania odpadami 
tylko na indywidualnie złożone wnioski. Przetarg na terenie gminy wygrała firma Toensmeier. Z 
początku mieliśmy małe problemy z terminowością i dojazdem do mieszkańców na terenie 
rozproszonym, ale problem został już rozwiązany. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi?  
 

Przewodniczący – Pytanie kieruję do wszystkich przedstawicieli gmin, a mianowicie jak 
rozwiązujecie problem związany ze śmieciami na przystankach i ulicach? 
 

Piotr Grajzer – Gmina Opalenica – To nie są śmieci komunalne, dlatego gminy muszą 
organizować przetargi na odbiór tych śmieci we własnym zakresie. Wynika to z tego, że 
właściciele dróg zrzucają pewne obowiązki na gminę. Jeśli chodzi o przystanki, które są 
przystankami zbiorczymi to odpowiedzialna jest gmina. 
 

Adrianna Zielińska – Gmina Nowy Tomyśl – Gmina Nowy Tomyśl ma podpisaną 
umowę na sprzątanie miasta. Na obszarach wiejskich funkcjonuje tzw. Brygada drogowa, która 
dba o porządek m.in. również na przystankach i chodnikach. 
  

Marek Orzechowski – Gmina Zbąszyń – Zakład Usług Komunalnych opróżnia 
pojemniki przy drogach, chodnikach i na przystankach komunikacyjnych. Odpady są 
składowane w pojemniku zbiorczym i odbierane do utylizacji i unieszkodliwienia w Czempiniu i 
teoretycznie płaci za to związek. 
 

Zbigniew Heliński – Gmina Kuślin – Zbieramy te śmieci do kontenera, mamy 
podpisaną umowę i również firma LS-Plus wywozi z wszystkich przystanków na terenie gminy. 
 

Piotr Długosz – Gmina Lwówek – Na terenie miasta Zakład Gospodarki Mieszkaniowej 
jest odpowiedzialny natomiast na terenie wsi  w ramach funduszu sołeckiego obowiązek 
zgłaszania należy do sołtysów. Śmieci odstawiamy do Zakładu Gospodarki Komunalnej. 
 

Członek Komisji Maria Galas – Czy jest jakiś szczególny sposób związany z odbiorem 
śmieci od osób starszych.  
 

Piotr Długosz – Gmina Lwówek – My niestety nie mamy żadnego rozwiązania. 
Kontener jest zabierany z drogi publicznej. 
 

Zbigniew Heliński – Gmina Kuślin -  W gminie Kuślin taki problem nie występuje. Nie 
mieliśmy żadnych zgłoszeń. 
 

Marek Orzechowski - Gmina Zbąszyń – W gminie Zbąszyń również nie było żadnych 
zgłoszeń związanych z tym problemem, natomiast Usługodawca ma płacone od każdej 
wywiezionej tony, dlatego też zależy Im na jak największej ilości wywozu. Więc nie powinno być 
problemu jeśli znalazłyby się takie osoby to na pewno firma pomogłaby wynieść te pojemniki. 
 

Adrianna Zielińska - Gmina Nowy Tomyśl – W gminie Nowy Tomyśl występują takie 
sytuacje nie tylko jeśli chodzi o osoby starsze. W centrum miasta jest brak możliwości dojazdu 
do posesji gdzie są wspólnoty i nie ma gospodarza domu, który by ten pojemnik czy kontener 
wyniósł. W specyfikacji zamieściliśmy odpowiednie zapisy uwzględniająca szereg pozycji. 
Między innymi był zapis, który regulował wejście na teren posesji, ale konkretnie wskazanej. 
Został wykazany procentowy udział takich wejść, gdzie pracownik musi wejść na teren posesji, 
aby wystawić kontener i z powrotem go wstawić. Jeśli chodzi o osoby starsze to również są 
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indywidualne zgłoszenia,  taka osoba jest zaznaczona na liście i wtedy pracownik wchodzi na 
teren posesji. 
 
 

Przewodniczący – W jaki sposób odbierane są odpady budowlane? 
 

Piotr Długosz – Gmina Lwówek – Nie mamy takiej opcji. 
 

Marek Orzechowski – Gmina  Zbąszyń – W przypadku niewielkich ilości takie odpady 
można zaliczyć do odpadów zmieszanych. 
 

Adrianna Zielińska – Gmina  Nowy Tomyśl – W gminie Nowy Tomyśl są trzy 
możliwości. Można ten fakt zgłosić do firmy i wówczas firma dostarcza duży kontener (przy 
dużym remoncie). Drugą możliwością jest wywiezienie na nasz plac. My te odpady i wywozimy. 
Można też prywatnym samochodem zawieźć do PSZOK i tam też jest kontener. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było. 
 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad: „Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał Rady 
Powiatu”. 

1. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu Nowotomyskiego w 
okresie międzysesyjnym 

Przewodniczący zapytał, czy są jakie pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było. 
 

2. Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej powiatu 
nowotomyskiego na lata 2013-2022 za I półrocze 2013 roku 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było. 
 

3. Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było. 
 
4. Projekty uchwał Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie: 

1) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji gminie Nowy Tomyśl 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi?  

 
Członek Komisji – Maria Galas – Mam pytanie odnośnie projektu „Termomodernizacji 

obiektu użyteczności publicznej w powiecie nowotomyskim”. W projekcie jest mowa o obiektach 
użyteczności publicznej, lecz nie jest wyszczególnione o jakich konkretnie obiektach jest mowa. 
 

Wicestarosta – Chodzi o dwa obiekty. Pierwszym jest Zespół Szkół nr 2 w Nowym 
Tomyślu, natomiast drugim obiektem jest Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w 
Zbąszyniu. 
 

Skarbnik – Jest to uchwała intencyjna. Nie mówimy tu o kwocie, lecz o zagwarantowaniu 
sobie miejsca na liście spośród tych, którzy będą wnioskować o przystąpienie do tego projektu.  

Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wszyscy obecni członkowie Komisji jednogłośnie głosowali „za” pozytywnym 
zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwały. 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący poprosił Skarbnika o przedstawienie 
zmian w budżecie na rok 2013. 
 

2) Skarbnik – przedstawił zmiany w budżecie Powiatu  na rok 2013 
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Dokonuje się zmiany w budżecie Powiatu w zakresie planu dochodów budżetu powiatu. 
Zmniejsza się dochody budżetowe o kwotę  1.017.809zł 
Dochody budżetowe po zmianie wynoszą 57.359.561zł z tego: 

- dochody bieżące stanowią  kwotę   53.932.016zł 
- dochody majątkowe stanowią  kwotę   3.427.545zł 

Zwiększa się wydatki budżetowe o kwotę 673.269zł 
Wydatki budżetu w wysokości 54.937.938zł z tego: 

- wydatki bieżące stanowią kwotę   52.523.472zł 
- wydatki majątkowe stanowią  kwotę  2.414.466zł 

Wydatki bieżące obejmują  
a) wynagrodzenie i pochodne do wynagrodzeń   kwota 31.414.682zł 
b) dotację       kwota 2.518.415zł 
c) wydatki na obsługę długu    kwota 850.000zł 
 

Zmniejsza się planowaną kwotę rozchodów budżetu o 1.691.078zł 
Tworzy się rezerwę zwiększając plan rezerw: 

1) Rezerwę ogólną o kwotę 175.604zł 
Plan rezerwy ogólnej po zmianie stanowi kwotę 309.279zł 
2) Rezerwę celową na wydatki bieżące jednostek oświatowych o kwotę 600.00zł 
Plan rezerwy celowej na wydatki bieżące jednostek oświatowych po zmianie stanowi 
670.608zł 

   
Zmniejsza się plan wpłat z tytułu odpłatnego nabycia praw własności o kwotę 

1.000.000zł w związku z przedłużającymi się pracami nad zatwierdzeniem planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Stary Tomyśl przez Gminę Nowy Tomyśl. 
 Zwiększa się plan dochodów o kwoty, które wpłynęły, a nie były planowane w budżecie 
na rok 2013. 
 Zwiększa się plan o środki na dofinansowanie własnych zadań bieżących powiatów 
pozyskane z innych źródeł – Stowarzyszenie Gmin RP Euroregion Gubin o kwotę 1.350zł zadanie 
realizuje Zespół Szkół Nr1 w Zbąszyniu. 
 Gmina Miedzichowo podjęła Uchwałę Nr XXVII/173/2013 dnia 26 czerwca 2013r. w 
sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Nowotomyskiego na dofinansowanie zakupu 
ambulansu dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Tomyślu w 
wysokości 5.000zł. 
 Zmienia się plan realizowanego zadania pn. „Praktyki zagraniczne ekonomistów szansą 
na zwiększenie ich mobilności i kompetencji zawodowych” w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki, współfinansowanego ze środków Funduszu Społecznego. Czas realizacji 
działania ustalono na 01.01.2013, do 31.05.2013. Realizatorem działania jest Zespół Szkół Nr 2 
w Nowym Tomyślu. 
W związku z powyższym zmniejsza się plan dochodów i wydatków o kwotę 130.283zł. 
 Została zawarta umowa o dofinansowanie zadania inwestycyjnego ze środków Funduszu 
Rozwoju Kultury Fizycznej pomiędzy Skarbem Państwa reprezentowanym przez Ministra 
Sportu i Turystyki, a Powiatem Nowotomyskim w sprawie o dofinansowanie na realizację 
zadania inwestycyjnego w ramach „Programu rozwoju inwestycji sportowych” pod nazwą 
„Remont Sali sportowo-gimnastycznej przy Zespole Szkół Nr 2 w Nowym Tomyślu w kwocie 
37.062zł - środki Funduszu i środki własne w wysokości 37.062zł. Całkowita wartość 
kosztorysowa zadania wynosi 74.124zł. 

W wyniku dokonanych zmian zmniejsza się dochody budżetowe o kwotę 1.017.809zł. 
 
 Zmniejsza się rozchody budżetu Powiatu o kwotę 1.691.078zł w związku z pilnymi 
potrzebami w oświacie, administracji i ubytkiem dochodów z tytułu odpłatnego nabycia prawa 
własności. 
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 Zwiększa się plan wydatków o kwotę 12.000 zł na zakup kserokopiarki dla obsługi Rady 
Powiatu. 

Tworzy się rezerwę ogólną zwiększając plan o kwotę 175.604zł. 
Wprowadza się do planu wydatków zadanie inwestycyjne w kwocie 74.124zł                   

pn. „Remont sali sportowo-gimnastycznej przy Zespole Szkół Nr 2 w Nowym Tomyślu”. 
 Tworzy się rezerwę celową oświatową zwiększając plan o kwotę 600.000zł na wydatki 
bieżące jednostek oświatowych. 
 Zwiększa się dotację celową o kwocie 75.000zł w tym na zakupy inwestycyjne tj. zakup 
kolonoskopu dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Tomyślu o 
kwotę 70.000zł oraz dofinansowanie zakupu ambulansu o kwotę 5.000zł. 
 Zwiększa się plan dotacji celowej o kwotę 15.000zł na dofinansowanie zakupu kotła CO 
gazowego dal Społecznej Fundacji Pomocy Dzieciom Niepełnosprawnych w Zbąszyniu 
prowadzącej Warsztaty Terapii Zajęciowej dla 35 osób niepełnosprawnych . 
 Przeznacza się środki na pomoc finansową dla Gminy Nowy Tomyśl w kwocie 5.000zł na 
zadanie pn. „Zakup cyfrowego aparatu fotograficznego dla Miejskiej i Powiatowej Biblioteki 
Publicznej w Nowym Tomyślu”. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wszyscy obecni członkowie Komisji jednogłośnie głosowali „za” pozytywnym 
zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwały. 

 
3) zlecenie Komisji Rewizyjnej wydania opinii w sprawie skargi 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań i uwag nie było. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wszyscy obecni członkowie Komisji jednogłośnie głosowali „za” pozytywnym 
zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwały. 
 
 
5. Oświadczenie Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie interpelacji radnego 

Ireneusza Kozeckiego. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? Uwag nie było. 
Przewodniczący przeszedł do punktu : Wnioski i opinie Komisji. Sprawy różne. 
Przewodniczący zapytał czy są pytania lub uwagi? Uwag nie było. 

Z uwagi na brak dalszych wniosków i uwag Przewodniczący podziękował wszystkim za 
udział w posiedzeniu i zakończył spotkanie. 

 
        
        Przewodniczący  

Komisji Rolnictwa, Leśnictwa  
          i Ochrony Środowiska 
 
        /-/ Szymon Staśkiewicz 

 
 
 
 
 

Protokolant: 
Michał Opala 


